
 

 

   Veiligheid en Bestuur 

Van J.J.M. Kuipers 

8 december 2015 T.a.v. commissie FB 

   

 

Memo    

 

Betreft: rondvraag commissie F&B dd. 8 december 2015 

 

Geachte leden van de commissie FB, 

 

Hieronder treft u de schriftelijke beantwoording aan van de rondvraag in de commissie 

FB dd. 8 december 2015.  

 
Rondvraag Monsterverbond lokale politici 

 
“Op 29 november kwam de VNG-werkgroep Modernisering cannabisbeleid met haar 

rapport ‘het failliet van het gedogen’. De Eindhovense neemt er kennis van dat in steeds 

meer gremia buiten de Tweede Kamer van mening zijn dat het huidige gedoogbeleid niet 

werkt en dat er een doorontwikkeling moet komen naar op zijn minst regulering van de 

cannabisteelt en de daarmee gepaard gaande decriminalisering van de welwillende 

coffeeshopondernemer. Ook deze raad is al enige jaren voorstander van pilots 

regulering cannabisteelt. Op initiatief van de Eindhovense VVD heeft deze raad al in 

2012 uitgesproken dat er pilots moeten komen tot regulering van de cannabisteelt, 

stelden we in 2013 vragen die hebben geleid tot het manifest Joint Regulation en kon de 

VVD-motie om de mogelijkheden van een pilot regulering cannabisteelt uit te werken ook 

op steun van de raad rekenen.  

Op 30 november liet de Minister van Veiligheid en Justitie het bekende standpunt horen 

dat er geen verandering in het gedoogbeleid en hij krijgt hierbij steun van de Tweede 

Kamer, zij het van een zeer krappe meerderheid.  

Juist omdat de burgemeester en de raad een voortrekkersrol innemen in de strijd voor 

een fatsoenlijk, pragmatisch en vooral realistisch gedoogbeleid, hebben we de volgende 

vraag voor u. 

1. Hoe duidt de burgemeester het rapport ‘Het failliet van het gedoogbeleid’?  

2. Inmiddels heeft de PS Brabant ook een uitspraak gedaan. Bent u bereid om samen 

met de Commissaris van de Koning Brabant een monsterverbond op te zetten van 

talloze gemeenteraden, burgemeesters, Provinciale Staten, Commissarissen van de 

Koning en de VNG om het steeds sterker wordende lokale geluid in de Tweede Kamer 

luidruchtig te laten horen en om toch nog eens te bezien of dit geluid óók kan 

doorklinken op de VN conferentie in 2016?  

 

Wij danken u voor uw beantwoording.  

 

Ferry van den Broek, VVD 

 

 

Antwoord van de burgemeester op vraag 1: 
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Het recente rapport ‘Het failliet van het gedogen’ dat in opdracht van het VNG-bestuur 

door de bestuurlijke werkgroep Modernisering Cannabisbeleid is opgesteld, is voor een 

groot deel een bekrachtiging van het manifest Joint Regulation, dat inmiddels door 58 

burgemeesters, oftewel 80% van de coffeeshopgemeenten, is ondertekend.  

Helaas, maar wel volgens verwachting, reageert het kabinet afwijzend en blijft de 

minister het huidige beleid voortzetten. Een beleid dat door deze bestuurlijke werkgroep, 

waarin ook bestuurders die Joint Regulation niet hebben ondertekend zitting namen, als 

failliet wordt verklaard. 

De werkgroep heeft drie oplossingsrichtingen bekeken; Vrijgeven, Verbieden en 

Regelen. Het Regelscenario biedt volgens de werkgroep de beste perspectieven om de 

volksgezondheid te dienen, de normalisering van het cannabisgebruik af te remmen, 

onveiligheids- en overlastproblematiek aan te pakken en de georganiseerde criminaliteit 

te bestrijden. Het is van groot belang om dat laatste te onderkennen. Daar waar het 

huidige beleid de georganiseerde criminaliteit versterkt en onze samenleving ondermijnt, 

neemt gereguleerde hennepteelt de wind uit de zeilen van de georganiseerde 

criminaliteit.  

 

Antwoord van de burgemeester op vraag 2: 

Neen. Zowel het kabinet als de Tweede Kamer in de huidige samenstelling hebben 

meerdere malen aangegeven niet over te willen gaan op regulering. Steeds maar 

opnieuw hetzelfde proberen is niet zinvol. Bovendien moeten het bestuur en de leden 

van de VNG nog instemmen met het rapport. We houden wel de vinger aan de pols. Als 

er nieuwe kansen ontstaan, zullen we ze benutten.  

 


